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https://www.100test.com/kao_ti2020/560/2021_2022_2009_E5_B9_

B43_E6_9C_c9_560110.htm 本预测适用于亚太地区，包括中国

大陆地区，港澳台地区，澳洲及日韩等。 2月28日考试回顾：

听力一新三旧，Section 1= V08129S1，Section 2= V07138S2

，Section 3=V30018S4。翡翠冰糖28日预测命中率50%。 阅读

题目分别为：新手/熟练工/专家之间的区别, 金星凌日, 绘画流

派中的印象派。 作文题目： Task 1: 是对比四个公司（nissan

DC GM Ford）生产一辆车所花时间的变化从1998到2002年

Task 2:http://ks.examda.com some people believe that improve

public health should increase the number of sports facilities ,others

believe that it has little effects and need other measures to inprove

it.Discuss. 3月5/7日考试展望： 二旧二新和三新一旧占机率各

占40%，三旧一新占机率20%，全新几率为0，重点看一

下V30***,V08***，V07***。 写作预测可注意一下经济类、教

育类、生活类相关话题，还要注意一下图表比较，流程图以

及书信类。 阅读预测基本没用，但是也很大可能会有旧题出

现，有时间也可以浏览一下08年年阅读机经。 口语看预测及

机经还是很有用的。有时间看一下100test网站雅思口语类新

闻。 听力预测：(以下版本号依照100test09年最新机经) A级重

点： V081023S2S3 V081108S1S4 V081115S4 V081120S1S3S4

V081129S1S3 070602s1 V07138 V07138s2s3 V07139s2 V070303s2

V070310s2s4 V07114S1S2 V07116S2 V06114s2 V06119s4 V56s2

V06138s1 V06140s1s2 V30090S2S3S4 V30020s1s2s3 V30036s1s3s4

V30037s1s3s4 V30038s1s2s3 V30042s1s3s4 V30044s1s2s3



V30049s1s2s3 V30052s2s3s4 v30059s2s3s4 V30060s1s3s4

V30072s1s3s4 V30079s1s3s4 V30080s1s2s3 V30083s1s3s4 V05301

V05118s2 V50110s2s3s4 V05101s1 V05106s1 V05112s4 V05147s2s3

B级重点： V30019 V30032s1s2 V30039s1s3 V30040s2s4

V30058s1s2 V30061s1s2s4 V30062s2s3s4 V30081 V30076s1s3s4

V30078s1s2s4 V50114S3 v50116S2S4 V50127S3 V50130S2

V50131s3 V50134s4 V50233s2s4 V06121s1 V06125s2 V06142s2

V06316s3 V06316 V67s1s4 V20023s1s2s4 V07132s1s2 V07134s2s3s4

V07135s1s2s3 V080110S2 V08120S1S24 080202S4 V080214S1S2S3

V08124S2 V08231s3s4 V08118 V07116S2 V08140S1S2 V08139S3

V08138S1S2 V08136S2S3 08135S1S4 V08134S3S4 08131S4 08130S4

08129S1S4 V08108S1 V081023s2s3 V08016S2 V08108s4

V30083S1S3S4 V081206S1S3S4 V08115s2 阅读预测：寻找外星人

天才儿童美国肥胖龙诞香航海数码打印动物行为美国电影发

展历史人的长相和性格关系远程教育乌鸦制造工具火星声音

探测海洋手势企业发展蚂蚁智商古代钱币E-LEARNING香蕉

种植讨论艺术Blind of exchange市场管理香水婴儿的模仿能力

交通堵塞阿拉斯加的鱼类养殖贸易和保护facial emotion恐龙足

迹英国利用潮汐发电心理实验儿童发展植物净水电影评论 写

作预测： 1 Many people think the increasing trade and cultural

contacts between countries as positive development. Others think

these are leading to the loss of nation identities. Discuss both sides of

the problem and give your own opinion. 2 经济发展是衡量一个国

家成败与否的重要标准，可一些人觉得还应该衡量其它因素

。 你认为还有那些是应该考虑的？ 在这些因素中哪个又重于

其它呢？ 3 Mobile phones and the internet are very useful.



However, it is rare for the old people to use them. in what ways can

mobile phones and the internet be useful to the old people? what

could be done to encourage the old people to use mobile phones

and the internet? 4 越来越多的人迷恋electronic games，请discuss

为什么那么多人喜欢electronic games，如何合理的play

electronic games？ 5 In many countries, the proportion of older

people is steadily increasing. Does this trend have more positive or

negative effects on the society? 6 Waste disposal presents increasing

problems, especially in urban areas. How true do you think? give

some suggestion for the government and individuals how to reduce

the amount of rubbish. 7 Some people think that we should teach

different children together, and others think the intelligent children

should be taught separately. Discuss and give your own opinion. 8

Some people think that a high salary is the most important feature of

a job, other think job satisfaction or being useful for society more

important. Discuss. 9 The best way to solve the world’s

environmental problems is to increase the price of fuel. To what

extent do you agree or disagree? 10 Some say that it is good for

children to stay away from their families and go to boarding school.

Others say that children had better live with their families and attend

a day school. What do you think about it? 100Test 下载频道开通，

各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


